



The key to building an ongoing culture of participation with a diverse citizenry is to consider each interaction as an opportunity to build relationships and partnerships toward shared goals.



Given appropriate information and structure, a citizenry has enormous capacity to deliberate and provide relevant and strategic policy advice.



Some of the most powerful forms of public engagement use professionally facilitated small-group discussion formats that embrace a multitude of learning and communication styles.





L'important pour instaurer durablement une culture de participation avec une population diverse est de considérer chaque interaction comme une occasion d'établir des relations et des partenariats pour se rapprocher d'objectifs communs.

L'important pour instaurer durablement une culture de participation avec une population diverse est de considérer chaque interaction comme une occasion d'établir des relations et des partenariats pour se rapprocher d'objectifs communs.